
Oracle: Ak by vám to ešte nedošlo, tak
satanistické svetové „elity“ vedú proti nám
vyhladzovaciu vojnu
- CZ24 News | 2. listopadu 2021

Dámy a páni, ak by vám to nedošlo alebo ak som to v minulosti nepovedal, tak to máte čierne na
bielom napísané. A nie je to akákoľvek vojna, ale je to vyhladzovacia vojna vedená elitami na
všetkých prioritách riadenia t.j. vo všetkých oblastiach života a v podstate niet pred tým úniku,
pretože buď sa človek vydá do boja za svoje prežitie, alebo zahynie, lebo elity chcú vyhubiť 95%
ľudstva t.j. 13 z 14 a je proti nám použitý aj štátny aparát toho-ktorého štátu.

Prečo?

Pretože čvarga, ktorá má niekoľko víl po celom svete, má niekoľko 50-100 m luxusných mega jácht
(všetky vily a jachty majú vlastný personál) a chodí všade súkromným lietadlom usúdila, že človek,
ktorý má jeden dom a auto, ujedá príliš z jeho taniera.

A netreba zabudnúť ani to, že kvôli klimatickej zmene sa na niektorých miestach o dosť skráti
vegetačné obdobie a zmenia sa aj zrážkové pomery, t.j. na voľných priestranstvách bude problém
pestovať plodiny a podľa nich najlepším riešením s čím prišli je, že sa zbavia „nepotrebných“ jedákov.
Našťastie „šidlo sa vo vreci neutají“, a preto ich nadvláda končí.

Ako?

Každý, kto pracoval s fermentáciou alkoholických nápojov, kimčchi, alebo fermentáciou, pri ktorej sa
uvoľňuje veľké množstvo oxidu uhličitého v uzavretej nádobe vie, že ak je tam prítomného priveľa
cukru a je pomerne teplo t.j. chemická reakcia prekročí limitný alebo inflexný bod, tak hrozí, že zmes
buď vykypí, alebo vybuchne (nie je to zväčša silný výbuch, ale dokáže rozmetať sklenenú fľašu). A
niekto tu takýto výbuch pripravuje. To je prvá vec.

Druhá vec je, že satanistická „elita“ používa svoj kalendár pre svoje obety, a október a november
spolu so septembrom sú pre nich dôležité mesiace pre obetovanie. Konkrétne Helloween a ostatné
dátumy majú pre nich takýto význam.

Tretia vec je, že sú tu aj patrioti, ktorým nie je ľahostajný osud svojho národa. Títo sa spojili pri
plánovaní a pri realizácii toho-ktorého plánu dostávajú podporu odvšadiaľ.

Kam tým mierim?

Nuž tam, že tu bude globálny sociálny výbuch resp. vykypenie, lebo v ľudskej spoločnosti sú
prítomné nielen potrebné ingrediencie, ale sú tu aj vhodné podmienky na takúto udalosť.

Mám na mysli:

informácie o plánovaných veľkých obetách na území Vatikánu (anglicky);
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zdokumentovaný podvod o pristátí na Mesiaci (film z Nevady – nemusíte rozumieť po anglicky);

nezákonnosť prezidentovania Obamu – tlačová konferencia šerifa okresu Maricopa;

pretrvávajúce problémy s EverGrande;

zdravotné „problémy“ Britskej kráľovnej;

a ďalšie, už v minulosti spomenuté veci.

Takže patrioti čakajú na to, kedy vypustia informácie o tom, čo robí satanistická čvarga, ktorá si o
sebe myslí, že je elita a aký je stav finančného systému. A určite to urobia v deň, keď najviac
podkúria členom kultov smrti. Celému ľudstvu vtedy dôjde nielen to, že systém tu nie je pre
priemerného človeka, že je na dennej báze ožobračovaný, ale aj to, že je proti nemu vedená
vyhladzovacia vojna. Dúfam, že reakcia bude zväčša nenásilná.

Čo sa stane u nás?

Mnohým Ficobijcom dôjde, že Fico nebola tá najhoršia vec, ktorá ich stretla, lebo aspoň nepáchal
genocídu ekonomickými metódami, ako to robí táto čvarga pri vláde, čo naznačil aj Michelko.
Michelko povedal aj to, že Fico hral v medziach zákona, kým táto čvarga likviduje zákonnosť a
štátnosť.

Ďalšia vec je, že ak sa potvrdí to, že pápež resp. jeho dvojník sa zúčastnil na obetovaní dieťaťa, ako to
tvrdí toto video, tak pre vládnu čvargu Slovenska bude zle. A ak sa potvrdí, že aktivistka zo smetiska
a tiež niekto z vlády/vládnej koalície o tom vedela, alebo sa nedaj Bože toho aktu aj zúčastnila, tak
ich ľudia doslova roztrhajú zaživa a budú radi, že sa dostanú do rúk polície a na samotku a nieto, že
utečú do Austrálie.

Skrátka, budeme tu musieť sami upratať a dať veci do poriadku s tým, že sa už nebudeme môcť
spoliehať na záchrancov zvonka.

S pozdravom

Oracle 911

PS: Plán bol vždy to, že vedome a z vlastného rozhodnutia spolupracujúce vlády a vládne štruktúry
mali byť predhodené rozzúreného davu zatiaľ čo elity vo svojich bunkroch/úkrytoch užívajú život t.j.
aktivistka zo smetiska a zbytok čvargy na Slovensku tak či onak mala skončiť vo fašírke lebo sú to
svedkovia. Preto hovorím, že sa dostanú do rúk polície a na samotku a nie do rúk rozzúreného
krvilačného davu, ktorý ich zlynčuje.
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